
Dagsorden skolebestyrelsesmøde onsdag den 26.01.22. kl. 17-19 
Næsby Skole, personalerummet, pavillonen, 1.sal. 
 
 
 

Orienteringer 
 

• Ledelsen 

• Elevrådet/rettighedsrådet 

• Medarbejderrepræsentanter 

• Øvrige mødedeltagere 

• Formanden 
 
 
 

Orienteringer: 
 
Ledelsen: 
 

- Antal elever i skolen - 389 
- Antal elever i SFO 
- Antal elever til Forårs-SFO - 41 
- Trivselsundersøgelse blandt eleverne 

sættes i gang i januar 
- Projektopgave gennemført 
- Terminsprøver gennemført i 8. og 9.kl. 
- Læringsmiljøobservation på skolen 

gennemført. Vi havde besøg fra 
Tingløkkeskolen. – Meget positiv 
tilbagemelding bl.a. omring klasseledelse. 

- Corona aktuelt – Restriktionerne ændrer sig 
hele tiden, men vi følger de nyeste. 

- Personalenyt – Vi har ansættelsessamtaler i 
morgen til SFO/ForårsSFO, og på mandag til 
skolen. 

 
Medarbejderrepræsentanter 
Lærerne:  

-  
 
Pædagogerne: 
- Som nævnt er der ansættelsessamtaler i morgen.  
- Det presser stadig SFO med de restriktioner vi har    
nu, da forårsSFO starter 1. marts. Vi håber, at vi 
kan samle flere børn, så vi kan blive den SFO, som 
vi gerne vil. 
 
Formanden: 
 
Elevrådet: 
 
Rettighedsrådet: 
Tryghedsvandring 18.1. fysisk/online pga. Corona 
Vi kiggede på toiletter, belysning og væggen i SFO, 
hvor der er malet ”farlige” figurer på.  
 
Øvrige: 
 

1. Vikarforbrug gennemgås kort Det er stort pga. Corona. Vi har ikke det eksakte tal 
lige nu, grundet Corona. 

2. Fokus på fællesskaber – med tilbagemelding 
fra dialogmødet samt personalet og oplæg fra 
skolen om mulige aktiviteter 

Se bilag: 
Forslag om at lave noget, hvor alle kan deltage. Alle 
børn, forældre og medarbejdere.  



 
Fx en septemberfest, juletræsfest, bankoaften eller 
andet.  
 
. 

3. Evaluering af dialogmødet Et meget fint møde, desværre online. Et positivt og 
konstruktivt møde.  
Der var positiv stemning omkring Bellinge, og 
busturen er blevet meget forbedret af, at der er 
fire busser – en for hver årgang. 
Det er vigtigt, at vi først flytter tilbage til Næsby., 
når skolen er klar.  
 

4. Status på retningslinjerne/politikkerne Der arbejdes stadig på sundhedspolitikken. 

5. Skolebestyrelsesvalg – Louise, Brian og Maria 
er på valg – vil I overveje, om I genopstiller? 
Se bilag nedenfor fra sidste valg 

Maria, Brian og Louise genopstiller. 
Vi har også en ledig plads, som vi skal have besat. 
Når datolisten over valget kommer, sendes den ud 
til alle. 

6. Bygningerne – sidste nyt Skolen har bedt om en tidsplan. Lige nu er de 
stadig ved de undersøgende undersøgelser, men vi 
får besked, når de ved noget. 

 

7. Rundvisning/tilsyn på i pavillonerne Udsættes til næste fysisk møde, men det er fine 
lokaler. 

8. Evt. Vi har problemer med at få toner til 
kopimaskinerne, så derfor kan vi ikke kopiere for 
tiden. 

 
Ordstyrer: Brian 
Referent: Mathilde 
Tilstede: Brian, Christoffer (17:15-17:45), Jeanette, Maria, Birgit, Berith, Mathilde 
Afbud: Pia, Louise (17-18) 
 
 
 
Punkter til næste møde: 
 
Foredrag for skolens medarbejdere og forældre. 
 
 
 
 
 


